
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 4. oktober 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål A
Mener ministeren, i lyset af at køberne af statens aktier i Vestjysk Bank på få
måneder har tjent et milliardbeløb, at det både principielt og tidsmæssigt var
et klogt salg af statens aktiver, og kan ministeren dokumentere, at EU-Kom-
missionen var undervejs med en truende henvendelse i forhold til statens
ejerskab i foråret da salget blev gennemført? Kunne en bevarelse af det stats-
lige ejerskab af Vestjysk Bank have været et godt middel i forhold til sikring af
en stabil kreditgivning i landdistrikterne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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